
ZÁPIS 

z 19. zasedání školské rady konaného dne 4. 1. 2014 

Přítomní členové ŠR: 

Mgr. Rostislav Naď, Ing. Bohumil Rundt, Mgr. Jarmila Vojkůvková, Mgr. Martin Němec 

Ostatní přítomní: Mgr. Helena Nováková- ředitelka školy 

Omluveni: Mgr. Lenka Kudlejová 

Nepřítomni, neomluveni: Petra Adámková 

Program: 

1.   Zahájení 

2.   Výroční zpráva školy pro školní rok 2014/2015 

Ze strany zástupce rodičů i zřizovatele byla konstatována spokojenost úspěšnosti našich 

loňských absolventů 9. ročníků při přijímacím řízení na střední školy. Další diskuse se 

vedla ohledně prioritního cíle pro následující školní rok a to je zápis co největšího počtu 

žáků do prvních tříd. Ze strany zřizovatele bylo konstatováno, že by se neměl v rozpočtu 

měnit příspěvek na školní pomůcky pro nového žáka naší školy. Výroční zpráva byla 

školskou radou schválena.  

3. Rozpočet školy na kalendářní rok 2015 

Pokračuje trend šetření energiemi vzhledem ke kvalitnímu zateplení školy. Rozpočet je 

podobný roku 2014 ve všech svých položkách. Diskuse byla vedena ohledně 

nanotechnologických nátěrů ve třídách prvního stupně. Zástupce zřizovatele neměl ke 

znění nového rozpočtu výhrady.  

4. Školní řád a pravidla hodnocení žáků pro školní rok 2014/2015 

Ve školním řádu došlo k mírným úpravám vzhledem k bezpečnosti žáků a užívání 

moderních technologií, které jsou spojeny s bojem proti negativním jevům jakými jsou 

netolismus nebo kyberšikana. Školní řád i pravidla hodnocení žáků byly školskou radou 

schváleny.  

5. Nové volby a složení školské rady 

Budou voleni noví zástupci do školské rady ze strany pedagogických pracovníků a 

zákonných zástupců a to v právě probíhajícím měsíci listopadu. Mandát zástupců 

zřizovatele končí v prosinci roku 2015. Nové složení školské rady se poprvé sejde ke 

konci tohoto školního roku.  

Zapsal člen školské rady: Mgr. Martin Němec 


